
 Verslag RvB  - Volley Belgium – Rapport CA  

18/10/2018 Vilvo(o)rde 
  

Présents/Aanwezig : 
Volley Belgium : Guy Juwet, Claude Kriescher, Stefan De Keijser,  
Volley Vlaanderen : Jean-Paul De Buysscher, Luc Declercq 
Federation Volley Wallonie-Bruxelles : Olivier Dulon, Anne-Marie Habets, Daniel Van Daele 
Commissies : Arturo Di Giacomo ( NSC-CNA) , Marc Spaenjers (EM-liga) 

Verontschuldigd / Excusés : Johan Van Riet, Johan Somers ( NOC-CNR) 
Afwezig / Absent : Claude Holvoet ( Liga A Dames) 
 

Commissies         Commissions 
 

1. Liga A Heren ( Marc Spaenjers) 
 
1.1. Er bestaat verwarring over de kwartfinales 

van de beker. De RvB verwijst naar haar 
beslissing van augustus om de kwartfinales bij 
de heren met heen- en terugmatch te spelen, 
op de data vermeld in het annorama. 

1.2. EML vraagt om een publieke mededeling van de 
beslissing ‘afschaffing van de coachlijn’ (RvB 
20/09). Actie: J. Somers 

1.3. De resultaten van EML-wedstrijden (livescore, nu 
verzorgt door DATAVOLLEY) komen sinds het 
begin van dit seizoen niet automatisch terecht bij 
volleyadmin2. Volley Vlaanderen en EML zetten zo 
snel mogelijk een technische werkgroep op poten 
die hieraan moet verhelpen. In afwachting van de 
link blijven de clubs (thuisspelende ploegen) 
verantwoordelijk voor de ingave van de scores in 
Volleyadmin2. 

1.4. Het Video-Challenge systeem kent enkele 
kinderziektes en was niet operationeel in de 
eerste drie competitiematchen waar het 
voorzien was. De EML en de scheidsrechters 
behouden het vertrouwen in het systeem. 

1. Ligue A Messieurs (Marc Spaenjers) 
 

1.1. Il y a confusion à propos des quarts de finale de la 
coupe. Le conseil d’administration se réfère à sa 
décision prise en août de disputer les quarts de finale 
chez les messieurs en un match aller et un match 
retour, aux dates indiquées dans l'annorama. 

1.2. EML demande une annonce publique de la 
décision "d'abolir la ligne du coach" (conseil 
d'administration 20/09). Action : J. Somers 

1.3. Depuis le début de cette saison, les résultats des 
matches EML (système livescore maintenant fourni 
par DATAVOLLEY) ne sont plus automatiquement 
saisies en volleyadmin2. Volley Vlaanderen et EML 
mettent en place le plus rapidement possible un 
groupe de travail technique pour remédier à cette 
situation. En attendant le lien, les clubs (équipes à 
domicile) restent responsables de la saisie des 
scores dans Volleyadmin2. 

1.4. Le système Video-Challenge a quelques problèmes 
de démarrage et n'était pas opérationnel lors des 
trois premiers matches de la Ligue où il avait été 
planifié. La Ligue et les arbitres conservent leur 
confiance dans le système. 

2. ARBITRAGE (Arturo Di Giacomo) 
  
2.1. Tijdens de match Nivelles-Gent blokkeerde het 

TIEBREAK-systeem en werd het klassieke 
wedstrijdblad gebruikt (cfr Rvb 20/09) 

2.2.  VC Aubel claimt een ‘vrijstelling’ om TIEBREAK 
niet te moeten invoeren. Johan Somers & Michel 
Loppe worden gevraagd om VC Aubel te melden 
dat dergelijke vrijstellingen niet bestaan. 

2.3. De NSC plant een meeting voor 100 SR in 
ELEWIJT, waarop naast een Q&A-sessie over de 
VBRS ook het punt fiscaliteit behandeld zal 
worden. De RvB adviseert deze meeting niet te 
snel te organiseren, want de twee vleugels van 
VB werken op dit moment nog volop aan de type-
contracten voor SRs. 

2.4. Zes nieuwe SRs legden succesvol hun examens 
af (3 VV & 3 FVWB). 

2. ARBITRAGE (A. Di Giacomo) 
 

2.1. Lors du match Nivelles-Gand, le système TIEBREAK 
a été bloqué et la feuille de compétition classique a 
été utilisée (cf. Rvb 20/09). 

2.2. VC Aubel réclame une «exemption» pour ne pas 
avoir à utiliser TIEBREAK. Johan Somers et Michel 
Loppe sont invités à informer VC Aubel que de telles 
exemptions n'existent pas. 

2.3. La CNA planifie une réunion pour 100 arbitres à 
ELEWIJT, au cours de laquelle, outre une session 
de questions-réponses sur le VBRS, la question de 
la fiscalité sera discutée. Le conseil d’administration 
recommande de ne pas organiser cette réunion trop 
rapidement, car les deux ailes de VB travaillent 
encore sur des contrats-types pour les arbitres. 

2.4. Six nouveaux arbitres ont passé leurs examens avec 
succès (3 VV et 3 FVWB). 

3. BEACH  (Johan Van Riet-afwezig) 3.  BEACH (Johan Van Riet-absent) 

4. COMPETITIE (Johan Somers-afwezig) 
4.1 De RvB vraagt aan J. Somers om een 

vergadering te beleggen ivm de competietie-
hervorming (deadline akkoord : 31/12/2018) 

4. COMPÉTITION (Johan Somers-absent) 
4.1. Le CA demande à J. Somers d’organiser une 

réunion sur la réforme de la compétition (date butoir 
pour un accord : 31/12/2018) 



5. Liga A Dames ( Claude Holvoet-afwezig) 5. Ligue A Dames (Claude Holvoet-absent) 

 
Raad van Bestuur  

 
Conseil d’Administration 
 

1. Verslagen vorige vergaderingen 08&09 /2018 
 
1.1. Goedgekeurd, mits enkele correcties 
1.2. De RvB aanvaardt dat de leden van het 

bondsparket als waarnemer mogen optreden 
(cfr RvB 20/09). 

1. Rapports des réunions précédentes 08&09 /2018 
 

1.1. Approuvé, moyennant quelques corrections 
1.2. Le CA accepte que les membres du parquet 

fédéral puissent être observateur (cfr CA 20/09) 
 

2. Financiën (C. Kriescher) 
 
2.1. Maaseik beraadt zich op 23/10 over de striktere 

betalingsmodaliteiten van de CL-registratie.  
 

2.2. De Nationale Loterij subsidieert niet langer 
‘jeugd’-projecten. VB heeft een ‘Fair Play’-
project ingediend dat voor 54.875 € 
gesubsidieerd zal worden. C. Kriescher zal in 
overleg met de vleugels de nieuwe 
verdeelsleutel FVWB/VV vastleggen (cfr RvB 
16/11/2017) en het aandeel van FVWB als 
voorschot uitbetalen. 

2.3. De kost van het TIEBREAK systeem is nog niet 
gekend. 

2.4. FVWB vraagt aan VV een factuur voor de 3 
FVWB-leden van de nationale ploeg. 

2.     Finances (C. Kriescher) 
 

2.1. Maaseik se penche ce 23/10 sur les modalités de 
paiement pour l'enregistrement à la CL, devenus 
plus stricte. 

2.2. La  Lotterie Nationale ne subventionne plus de 
projets ‘jeunes’. VB a soumis un projet "Fair Play" 
qui sera subventionné à hauteur de 54.875 €.    
C. Kriescher, en consultation avec les ailes, 
fixera la nouvelle clé de répartition FVWB / VV 
(cf. CA du 16/11/2017) et versera la part de 
FVWB à titre d’avance. 

 
2.3. Le coût du système TIEBREAK n'est pas encore 

connu. 
2.4. La FVWB demande à VV une facture pour les 3 

membres FVWB de l'équipe nationale. 

3. Varia 
 
3.1. D. Van Daele pleit voor een afstemming & linking 

van de verschillende databases van de VB-
stakeholders, en stelt daartoe een ad hoc 
vergadering met IT-specialisten voor.  

3.2. Ingave van gegevens volgt het systeem van de 
thuisploeg, desnoods wordt informatie manueel 
ingevoerd. Johan Somers contacteert de clubs. 
 

3.3. Vanaf nu is het WE waarin de Supercup plaats 
heeft ‘beschermd’. 

3.4. De nationale jeugdkampioenschappen 2019 
zullen een competitie ‘U11’ bevatten (pupillen), 
met teams van drie spelers. 

3.5. Een club uit N1 krijgt geen vrijstelling op de 
verplichting om 2 ballenrapers op te stellen. 

3.6.  De RvB vraagt om een snelle oproep van 
kandidaten voor de NSC. 

3.7. Arturo Di Giacomo is door CEV benoemd tot 
referee delegate, en dus kan hij geen supervisor 
meer zijn. 

3.8. Op 20 november beraadt de ad hoc werkgroep 
zich over het huishoudelijk reglement. Doel is een 
snellere werking van de commissies. De 
commissies dienen hun voorstellen in voor 20/11.  

3.     Divers 
 

3.1. D. Van Daele plaide pour un alignement -et un 
lien - entre des différentes bases de données des 
entités de VB, et propose à cette fin une réunion 
ad hoc avec des spécialistes IT. 

3.2. La saisie des données se fait selon le système 
de l’équipe hôte. Si nécessaire, les informations 
d’un match sont saisies manuellement. Johan 
Somers contacte les clubs. 

3.3. Désormais, le WE dans lequel a lieu la Super 
Coupe est «protégée». 

3.4. Les championnats nationaux des jeunes 2019 
comprendront un concours «U11» (pupilles), 
avec des équipes de trois joueurs. 

3.5  Aucun club de N1 ne bénéficie d'une exemption 
de l'obligation d’avoir deux ramasseurs de balles. 

3.6. Le CA demande de lancer rapidement un 
appel aux candidats pour la CNA. 

3.7. Arturo Di Giacomo a été nommé referee 
delegate par le CEV, il ne peut donc plus être 
superviseur. 

3.8. Le 20 novembre, le groupe de travail ad hoc 
examinera le règlement d’ordre intérieur. 
L’objectif est d’accélérer les fonctionnements des 
commissions. Les commissions soumettent leurs 
propositions avant le 20/11. 

Volgende vergadering raad van bestuur : 
 
22/11 19u30 EVC 

Prochaine réunion du CA: 
 
22/11  19.30h EVC 

 
verslag & vertaling/rapport & traduction: S. DE KEIJSER 


